
Formandens beretning for 2020
Så gik der endnu et år på vandværket der blev udpumpet 13.728 m3 det er 

ca 1.500 m3 mindre end i 2019, om det er de mange tomme huse eller at vi 

efterhånden har fået skiftet de fleste gamle jernrør. 

Der har i 2020 kun været et vandbrud det var på kirkevejen ved det gamle 

fodermesterhus. Vi har i sommeren fået lagt vandledningen om ved de 3 

nye huse på Birketvej, så der kan lukkes til hver enkelt.

I efteråret 2019 trådte kommunens nye prøveprogram i kraft, så der er 

taget en del vandprøver i 2020. 

I oktober blev jeg ringet op af kommunen at der var en af prøverne der var 

alt for høj, dog sagde hun at det nok var en fejl da det var et stof der ikke 

var brugt siden 1970 og kun til majs og rødbeder, men der skulle tages en 

ny prøve som viste at det var en fejl. 

Vandværket har i efteråret byttet jord med den nye ejer af Erik Abels hus 

efter at han også købte den til groede grund ved siden af så nu kan vi 

komme ind til boringerne fra landevejen. 

Der er blevet plantet hæk og bliver sået græs når vejret tillader det - nok 

om det. 

Vi opfodrer stadig folk til at tjekke deres vandmålere jævnligt og også 

gerne holder øje med nabo huset hvis det står tomt især når det har været 

frostvejr. 

Så blev vores nye revisor desværre syg og Bent Nobel som også 
var revisor flyttede, så revisor supleanten måtte træde til som eneste 

revisor. 




